
 

Zápis č. 11/2017 (151) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 25. 9. 2017 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., doc. Ing. František Gazdoš, Ph.D., doc. 
Ing. Roman Šenkeřík, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Libor Pekař, 
Ph.D., Ing. Hana Urbančoková, Bc. David Chromčák, Bc. Nikola 
Šenovský (celkem 8 členů AS) 

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., doc. Ing. Bronislav 
Chramcov, Ph.D., doc. Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Mgr. Eva Navrátilová, 
Mgr. Dana Musilová 

Omluveni:  doc. RNDr. Ing. Zdeněk Úředníček, CSc., Ing. Tomáš Trčka 
 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 10/2017 (150). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Slib nového člena AS FAI. 
5. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 
6. Projednání návrhu „Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB“. 
7. Projednání návrhu zástupce FAI do sněmu Rady vysokých škol pro funkční 

období 2018 - 2020. 
8. Různé. 

 

Předseda AS FAI Dr. Matýsek zahájil jednání AS FAI, přivítal všechny účastníky zasedání 
a omluvil nepřítomné. 

Přivítal také náhradníka do AS FAI Bc. Nikolu Šenovského. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 10/2017 (150)  

Zápis je bez připomínek.  

Návrh usnesení AS FAI 151/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 10/2017 (150) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI. 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0 

Usnesení AS FAI 151/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 10/2017 (150) ve znění zveřejněném v informačním systému 
FAI. 
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Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.   

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo zasláno členům 
a stálým účastníkům AS FAI elektronicky dne 18. 9. 2017. Předběžný program byl na 

návrh předsedy AS FAI doplněn o dva body - slib nového člena AS FAI a projednání 
návrhu zástupce FAI do sněmu Rady vysokých škol pro funkční období 2018 - 2020. 
Žádné další návrhy na změnu programu nebyly vzneseny. 

Návrh usnesení AS FAI 151/2 

AS FAI schválil doplnění a úpravu předběžného programu zasedání č. 151 na tento 
program: 
 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 10/2017 (150). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Slib nového člena AS FAI. 
5. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 
6. Projednání návrhu „Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB“. 
7. Projednání návrhu zástupce FAI do sněmu Rady vysokých škol pro funkční 

období 2018 - 2020. 
8. Různé. 

 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 151/2 

AS FAI schválil doplnění a úpravu předběžného programu zasedání č. 151 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 10/2017 (150). 
2. Stav plnění usnesení AS FAI. 
3. Projednání programu zasedání. 
4. Slib nového člena AS FAI. 
5. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 
6. Projednání návrhu „Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB“. 
7. Projednání návrhu zástupce FAI do sněmu Rady vysokých škol pro funkční období 

2018 - 2020. 
8. Různé. 

Ad 4) Slib nového člena AS FAI. 

Bc. Filip Soviš z pracovních důvodů ukončil na vlastní žádost činnost v AS FAI a 1. 

náhradník do AS FAI Ing. Martin Papež se vzdal členství v AS FAI. Proto předseda AS 

FAI pozval na zasedání 2. náhradníka do AS FAI Bc. Nikolu Šenovského, který z 
uvedených důvodů nastupuje 25. 9. 2017 do AS FAI za uvolněného Bc. Soviše. Bc. 
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Šenovský přednesl slib člena AS FAI a svůj slib stvrdil podpisem. Tímto aktem získal 
práva a povinnosti vyplývající z funkce člena AS FAI. 

Ad 5) Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

Děkan FAI 

 Probíhá realizace strategického univerzitního projektu ESF, probíhají přípravy 
přednášek a odborných kurzů. 

 Od 1. 10. 2017 bude řešen projekt ERDF na vybavení laboratoří a projekt ESF 
pro Ph.D. studium.  

 Zasedla výběrová komise pro projekty podané v rámci Rozvoje kapacit a lidských 
zdrojů. 

 Na FAI nastaly personální změny – pracovní poměr ukončili:  

- k 30. 6. 2017 prof. Schauer (nadále bude na FAI působit jako školitel studentů 
DSP), 

- k 31. 8. 2017 doc. Hruška (dále povede některé přednášky),  

- k 31. 8. 2017 dr. Slovák. 

 Byla vypsána tři výběrová řízení – jedno na UEM (přijat byl Ing. T. Martínek), 
dvě na UPKS (přijat byl Ing. L. Králík, druhé místo zůstává zatím neobsazeno). 

 

Prod. Chramcov 

 Akademickým pracovníkům byly rozeslány informace o stanovení výše osobního 
ohodnocení. 

 V rámci Metodiky 17+ bylo za FAI nominováno devět nebibliometrických 
výsledků.  

 Uskutečnily se dvě úspěšné obhajoby doktorských prací (Ing. J. Švejda, Ing. R. 
Žák) a státní doktorská zkouška (Ing. L. Ďuricová). 

 Proběhl zápis studentů do Ph.D. studia z 1. kola přijímacího řízení a přijímací 
řízení do 2. kola. 

 3. 10. 2017 bude celofakultní setkání doktorandů. 

 Proběhl audit čerpání prostředků IGA. 

Dr. Pekař se dotázal, zda by bylo možné v osobním ohodnocení výrazněji zvýhodnit 

impaktované výstupy vůči neimpaktovaným. K dotazu proběhla diskuze, děkan FAI 
doplnil, že směrnice pro osobní ohodnocení bude aktualizována v návaznosti na 

Metodiku 17+. Dále Dr. Pekař pohovořil o projednávání akreditace předmětů na AS 
UTB. 

 

Prod. Vojtěšek 

 Informoval o počtu zapsaných studentů z 1. a 2. přijímacího řízení do Bc. a Mgr. 
studijních oborů.  

 Akademickým pracovníkům byly zaslány instrukce pro vypsání témat BP/DP – 
do 8. 10. 2017, po té je vyhodnotí Oborová rada a schválí garant předmětu, k 1. 
11. 2017 budou témata zveřejněna studentům. Oficiální zadání BP/DP si studenti 
vyzvednou do 22. 12. 2017. 
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Předseda AS FAI 

 Informoval o zasedání AS UTB: 

- projednávaly se návrhy vnitřní předpisy Pravidla průběhu studia ve studijních 
programech uskutečňovaných na FAI a Pravidla průběhu studia ve studijních 
programech uskutečňovaných na FHS. Dále byly na programu návrhy 
předpisů Jednací řád Vědecké rady FAI, Volební řád AS FAI, Jednací řád AS 
FAI, Statut FAI. Tyto předpisy budou projednány z časových důvodů na LK 
AS UTB 3. 10. 2017. 

- je možné předkládat připomínky k návrhu Pravidel Rozpočtu UTB.  

 Proběhla diskuze o návaznosti předpisu Pravidla o průběhu studia na IS/STAG. 

Ad 6) Projednání návrhu „Směrnice FAI doplňující Stipendijní řád UTB“. 

Prod. Vojtěšek informoval o zapracovaných změnách v článcích týkajících se Bc. a Mgr. 
studia, které vyplývají z nadřazeného předpisu Stipendijní řád UTB ve Zlíně.  

O úpravách v Části III pro doktorské studium informoval prod. Chramcov. Vysvětlil nové 
podmínky k získání stipendia a jeho výpočet.  
Tento materiál bude předložen k projednání na zasedání LK AS FAI.  

Ad 7) Projednání návrhu zástupce FAI do sněmu Rady vysokých škol pro funkční 
období 2018 - 2020. 
Členové AS FAI navrhli jako zástupce FAI do sněmu Rady vysokých škol Dr. Matýska, 
který tuto funkci vykonával i v posledních funkčních obdobích. Vzhledem k tomu, že je 
Dr. Matýsek členem vedení FAI, členem AS FAI i AS UTB je vhodným kandidátem na 
tuto funkci. Jiný návrh nebyl předložen. Proběhlo tajné hlasování. 
 
Návrh usnesení AS FAI 151/3 

AS FAI schválil návrh delegovat Ing. Miroslava Matýska, Ph.D., zástupcem FAI ve 
sněmu Rady vysokých škol pro funkční období 2018-2020. 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 1  

Usnesení AS FAI 151/3 

AS FAI schválil návrh delegovat Ing. Miroslava Matýska, Ph.D., zástupcem FAI ve sněmu 
Rady vysokých škol pro funkční období 2018-2020. 
 

14:51 Odchází Bc. Šenovský. 
 

Ad 7) Různé  

 Zasedání LK AS FAI proběhne dne 2. 10. 2017 ve 13:00 hod. v zasedací místnosti 
51/606. 

 Vzhledem k minimalizaci počtu řádných zasedání AS FAI a k faktu, že 
projednávaný materiál v bodu 6 není nutné schválit v co nejkratším časovém 
úseku, nebyl stanoven termín ani program dalšího řádného zasedání AS FAI. 
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Návrh usnesení AS FAI 151/4 

Termín a program příštího zasedání AS FAI bude upřesněn Svoláním AS FAI. 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 151/4 

Termín a program příštího zasedání AS FAI bude upřesněn Svoláním AS FAI. 

 
 

 Termín a program příštího zasedání AS FAI bude upřesněn Svoláním AS FAI. 

 

 
Ve Zlíně dne 4. 10. 2017 
Zapsala: Dana Musilová 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 
 
 
 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. v. r. 
                    předseda AS FAI 


